

來函編號:

本函編號: CWSJV/1076/0965-2024

二零二四年十月十六日

工程合約編號 - 21/WSD/21 搬遷鑽石山食水及海水配水庫往岩洞

致受影響居民通知書

本公司俊和-中國水電聯營為水務署工程合約 21/WSD/21 總承辦商,工程主要為水務署騰出鑽石山食水及海水配水庫現址作房屋及其他有利民生的用途,同時繼續為當區確保可靠、充足和優質的供水。

現來信通知由 2024 年 10 月 28 日至 11 月 03 日期間(其中一晚) , 晚上 7:00 至早上 7:00。將在通往獅子山公園的道路和建築工地附近進行重型機械吊運工作。

本公司對因工程造成的不便表示歉意,並深信閣下明白此工程是為閣下及其他鄰近居民提供重要服務中的一部份。由於交通狀況,我們無法在日間進行上述工程。我們將盡快完成工程,並注意控制噪音。我們會採取噪音緩解措施,例如使用低噪音生產器並加以隔音罩封閉。

如對上述工程有任何疑問,請隨時聯繫我們的代表工程師林志豪先生(電話:59292228)。

感謝您的理解。

俊和-中國水電聯營

余志權

地盤授權代表

PY/YM/DS/KL/gc

W

副本送:

水務署

賓尼斯工程顧問有限公司

環境保護署

(CIRE)2

(經辦人:崔國安先生)

(經辦人:林志堅先生)

(傳真: 2586 1696)

(傳真: 2601 3988)

(傳真: 2756 8588)

Our ref.: CWSJV/1076/0965-2024





Your reference:

Our reference: CWSJV/1076/0965-2024

16th October 2024

Dear Residents,,

Contract No. 21/WSD/21
Relocation of Diamond Hill Fresh Water and Salt Water Service Reservoirs to Caverns

Notice to Affected Residents

CHUN WO-SINOHYDRO JV is the main contractor for the Water Supplies Department's contract 21/WSD/21. This Project is to relocate the existing Diamond Hill Fresh Water and Salt Water Service Reservoirs and associated facilities to caverns so as to release the existing site for housing and other uses beneficial to the people's livelihood while continuing to ensure a reliable, adequate and quality supply of water.

We wish to inform you that heavy machinery lifting work will be conducted near the construction site on access road leading to Lion Road Park, from October 28 to November 3, 2024 (one night only) between 7:00 PM and 7:00AM.

We apologize for the inconvenience this may cause. Please understand that these works are essential for providing services to you and other residents in your neighbourhood. Due to traffic conditions, we are unable to conduct the work during daytime hours. We assure you that we will complete the work as quickly as possible while minimizing noise. We will implement noise mitigation measures, including the use of a low-noise generator enclosed in an acoustical enclosure.

If you have any questions regarding the work, please contact our Project Engineer Mr. Kevin Lam at 5929 2228. Thank you for your understanding.

Yours sinderely,

Paul Yu

Authorized Representative
CHUN WO – SINOHYDRO JV

PY/YM/DS/KL/gc

c.c. WSD

. vvsD -Binnies - Mr. Tsui Kwok On Mr. Wilson LAM

EPD

CI(RE)2

Fax No.2586 1696 Fax No.2601 3988

Fax No.2756 8588